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Begroting 2018 

 
Meneer de voorzitter, leden van het college, leden van de 
gemeenteraad, en belangstellenden op de publieke tribune: 
 
"Het gaat goed met Diemen", was twee jaar geleden bij mijn Algemene 
Beschouwingen de openingszin, en sindsdien is dat niet meer 
veranderd. De begroting laat voor de komende jaren alleen maar 
positieve saldi zien. Voldoende geld om de plannen voor het Sociaal 
Domein en het Armoedebeleid op een voor Diemen typische sociale 
manier uit te kunnen blijven voeren. De woningbouw is compleet uit het 
dal gekropen, het inwonertal groeit veel harder dan het geboorteaantal, 
de veiligheid en de voorzieningen zijn op orde en de natuur in en 
rondom Diemen is in goede staat. Al blijven wij als SP zorgen houden 
over het Diemerbos in verband met de grootschalige festivals die daar in 
de zomer plaatsvinden. 
 
Nadat vorig jaar de hondenbelasting en de reclamebelasting waren 
afgeschaft, worden nu de lasten voor de burger met €35 verder verlaagd 
door de afvalstoffenheffing naar beneden af te stellen. 
Burgerparticipatie, overheidsparticipatie en burgerinitiatieven krijgen 
ruim baan. Daar hoort ook de actiegroep "Hoogbouw Nee" bij, die veel 
aandacht wist te krijgen tegen de nieuwbouwplannen in hun buurt na de 
afbraak van het pand Arent Krijtsstraat 1. Het wordt steeds prettiger te 
wonen in héél Diemen, als ook in die buurt rekening wordt gehouden 
met ‘wat in de omgeving past.  
 
Met betrekking tot de woningbouw en in het bijzonder de sociale 
huurwoningen geeft het college aan (pagina 81) nog in 2017 te komen 
met een concreet plan hoe de bouw van 500 toegezegde sociale 
huurwoningen kan worden uitgebreid naar duizend. En tevens op welke 
wijze hieraan de komende jaren invulling kan worden gegeven. 
Voorwaar een heldere zinsnede waaraan de SP de wethouder de 
komende maand zal houden. Immers, 2017 is nog maar kort 2017 en 
dus is de tijd bijzonder krap. 
 
Over verkeer dat niet in Diemen thuishoort, het zogenaamde 
sluipverkeer, wordt alleen in tabellen gewag gemaakt maar concrete 
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maatregelen om dit tegen te gaan, staan niet vermeld. Dit blijft voor de 
SP een zorgelijk punt en filevorming op doordeweekse dagen rondom 
de parkeergarage nemen steeds verder toe, met name op de 
woensdagen en zaterdagen. 
 
De hoofdstukken Sociaal Domein en Armoedebeleid zijn voor ons 
belangrijke aandachtspunten, en bevatten veel maatregelen, ook 
nieuwe, die onze volledige instemming wegdragen en waar we als 
Diemen trots op kunnen zijn. Een goed sociaal beleid is waar de SP 
altijd voor heeft gestaan. 
Twee kleine zaken noem ik even apart: het gratis OV voor "minima-
ouderen" en de "gratis dierenarts voor minima" regeling, die samen 
hooguit €70 duizend kosten en veel betekenen voor de kleine 
portemonnee. 
 
Bij de Jeugdzorg en Participatie bleken de budgetten ontoereikend, staat 
op pagina 48. Of de extra investeringen in uitbreiding van 0.5 fte 
beleidsmedewerker en de invoering van een nieuw verdeelmodel 
daartoe een afdoend antwoord is, kan betwijfeld worden. Het opheffen 
van het structurele formatietekort à raison van €70 duizend lijkt me een 
minimaal vereiste daartoe. Ik zie dat deze voorziening in de begroting 
inderdaad lijkt te zijn opgenomen. Het "open-einde" karakter van het 
Sociale Domein wordt echter nadrukkelijk een risico genoemd dat 
zorgelijk blijft. En daarmee ook een zorg voor de SP zoals een ieder zich 
wel kan indenken. 
 
Enkele woorden n.a.v. een schriftelijk vraag van LBD over 
startersleningen. In het antwoord van het college wordt gesteld dat de 
gemeente als bank hiervoor fungerend teveel risico loopt en 
terughoudend moet zijn op basis van de wet FIDO en het Treasury 
Statuut. Liquiditeitsproblemen en de garantstelling voor de mogelijkheid 
tot afbetaling van de lening zijn daarbij het zorgpunt.  
Dit bracht me op een soortgelijke gedachte bij het zogenaamde 
burgerinitiatief "Hockeyclub ", dat naar mijn idee niet veel meer is dan 
een goed gerichte VVD-actie naar hun achterban. 
 
Een net opgerichte vereniging met een beperkt ledenaantal, zonder 
voldoende liquide middelen en zonder enige bezittingen die als 
tegenwaarde kunnen dienen bij het aangaan van een lening. De 1/3 
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regeling die eigenlijk een 2/3 regeling is (één derde schenking, één 
derde lening) wordt zodoende opgerekt tot een 3/3 regeling als blijkt dat 
de club niet in staat is de lening af te betalen.  
Ik vraag me ernstig af of de 1/3 regeling bedoeld is om clubs van scratch 
af aan op te richten, aangezien deze regeling als doel heeft de 
continuïteit en kwaliteit van sportverenigingen in stand te houden. Nog 
afgezien van het feit dat hiervoor een andere sportclub moet uitwijken 
naar Amsterdam. 
 
Op pagina 80 van de begroting is sprake van een uitvoeringsplan en 
realisatie van hockeyvelden. Naar mijn weten is er wel besloten om een 
plan hiervoor te maken maar er is zeker niet besloten tot de 
daadwerkelijke realisatie hiervan.  
De SP zal de begroting goedkeuren met de aantekening dat NIET 
besloten is tot de realisatie van de aanleg tot (twee) hockeyvelden, 
mede gezien de twijfelachtige financiering hiervan. 
 
Ongetwijfeld heb ik een aantal concrete zaken niet benoemd, zoals het 
recentelijk veranderen van partij door twee raadsleden waarmee de 
verhoudingen binnen de gemeenteraad behoorlijk veranderd zijn, en dat 
niet alleen qua stoelbezetting. Ik heb daar wel een mening over, maar 
zal die op dit moment voor me houden. 
 
Bovendien zijn er op 21 maart 2018 nieuwe verkiezingen waarbij de 
verhoudingen in de raad compleet op zijn kop gegooid gaan worden. 
Intussen is ieder al op de hoogte dat de SP daarin niet 
vertegenwoordigd zal zijn, door gebrek aan voldoende capabele 
kandidaten die ook bereid zijn vier jaar zitting te willen nemen.  
Ik heb het met plezier zo’n ruim 7 jaar gedaan en dat betekent dan altijd 
dat er een donderdag op je verjaardag valt, of andersom. Zingen hoeft 
niet, wat mij betreft. 
 
Tot zover mijn bijdrage aan de Algemene Beschouwingen.  
Wim van Vugt, fractievoorzitter SP Diemen. 


